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ÅRSMÖTE 2025 
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MOTIONER 
 

MOTION 1 
Tankar runt arrangemang 

• Tydliga tjänstgöringsscheman så de tjänstgörande kan byta tider med varandra om så 

behövs. Där serielagen står som ansvariga på lagkaptenen fylla vem/ vilka som jobbar. 

Detta gäller både för cafeterian och matchledning/matchvärdskap. 

• Personal på plats i cafeterian från 0730, om tävlingen börjar 0800. Många vill ha kaffe då. 

• Vill tävlingsledningen delge instruktioner eller annat bör de skickas ut i god tid alternativt bjuda 

in till utbildning (som Per gjort) 

• Personligen tycker jag det är en trevlig service att matchledare fyller i resultaten löpande, som 

under Classic. Förstår som att det varit uppskattat. 

• Idag fokuseras på att serielagen skall betala tillbaka med sin tid då klubben står för samtliga 

avgifter. Helt rätt tycker jag, bara man ser till att alla lag pytsar in likvärdigt. 

Dock tror jag det är viktigt att försöka få fler medlemmar att engagera sig och lära sig att jobba 

med tävlingar genom att bjuda in dem att vara med. Ju fler som delar på arbetet desto 

roligare. 

 

Ju fler medlemmar som erbjuds insikt i klubben aktiviteter desto fler kan hittas som över tid är 

viktiga för det ideella arbetet, inte minst styrelsearbetet. 

Det är ett bra sätt att bygga vidare på ”klubbkänslan”. 

STYRELSEN SVAR 
Vi har tagit del av motionen, som innehåller många bra punkter och tänkvärdheter. Tävlingar är en 

viktig del av klubbens verksamhet och vi har därför inlett ett arbete för att se över tävlingsutbudet i 

stort och ytterligare förbättra dess genomförande.  

Många av de punkter som tas upp i motionen är adresserade i projektet. Vi tar med oss motionens 

innehåll som underlag i det fortsatta arbetet. Som exempel på genomförda åtgärder kan nämnas: 

- Kalenderflytt av Järfälla Vinter Cup 

- Ekonomisk översyn av Järfälla Classics 

- Nytänkande avseende tjänstgöringsschemat 

- Tillsättande av ansvarig för cafeterian och shoppen 

- Satsning på SvTF-appen under Järfälla Vinter Cup 

- Framtagande av dokument med tydliga matchledarinstruktioner 

Sammanfattningsvis kommer motionens innehåll att utgöra ett betydelsefullt underlag i det fortsatta 

arbetet med klubbens tävlingar. 

MOTION 2 
Hållbarhet 

Hållbarhet har tre dimensioner – Ekonomisk, Social och Miljömässig hållbarhet. Denna motion avser 

den miljömässiga dimensionen. 

Klubben har tagit det första steget mot miljömässig hållbarhet genom att ta bort papperskorgar från 

banorna och ersatt dem med behållare för sortering avseende plast, pant och övrigt. Jag anser att det  

saknas behållare för metall då alla bollrör innehåller metall. Det finns dessutom papperskorgar i 

omklädningsrummen där man kan anta att det hamnar sopor som skulle kunna sorteras. Funderar 

också över hur matavfall sorteras i cafeterian. 
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Det finns även ett utrymme i gången mellan banorna där klubben förvarar sopor som ska sorteras, där 

råder det ofta ”kaos”, allt slängs bara in. Jag befarar att det när det ska transporteras bort inte sorteras 

korrekt. 

I klubben blir det massor av tennisbollar som kasseras. Finns det särskilda sätt att ta om hand om 

dessa? 

Följande önskas: 

- Klubben fortsätter utveckla den miljömässiga hållbarheten och redovisar hur detta ska gå till 

- Klubben i utrymmet i gången organiserar avfallet i olika behållare för att säkerställa att det 

sorteras korrekt vid avfallsstation 

STYRELSEN SVAR 
Styrelsen uppskattar och delar vision om en mer hållbar framtid. 

Vi kommer att tillsammans med kansliet sätta ihop en projektgrupp för att driva detta vidare.  

 

MOTION 3 
JTS Gym 

Gymmet på JTS är en fantastisk tillgång som jag upplever används mer och mer av klubbens 

medlemmar. Jag tror att det är mycket tack vare Sebastian Wissings utmärkta arbete med klubbens 

juniorer som fysträningen och gymmet fått en riktig boost.  

Jag har emellertid vid ett par träningstillfällen blivit lite fundersam över vilka som är i gymmet och jag 

är rätt säker på att det inte bara är klubbens medlemmar som hittat dit. Sen har det också varit ganska 

små barn som använt gymmet som lekplats vid något tillfälle. 

Jag skulle vilja be styrelsen fundera på: 

• Om ett kodlås, med en kod som förmedlas via medlemsfakturan, skulle kunna vara en lösning 

för att säkerställa att gymmet verkligen är ett medlemsgym.  

• Om en mindre avgift kan tas ut för seniorer för att bland annat kunna säkerställa att det finns 

handsprit och rengöringsmedel. 

• Att se över regel- och instruktionsskyltarna (även om det alltid är tråkigt med pekpinnar!) 

• Om man skulle kunna be medlemmarna om hjälp med att hålla ordning. T ex skulle jag kunna 

se över ordningen på gymmet en gång i veckan i samband med min träning på torsdagar. Det 

skulle kunna innefatta att se över att utrustningen ser hel ut och ligger på rätt plats. 

STYRELSEN SVAR 
Styrelsen föreslår följande åtgärder för att förbättra säkerheten och tillgängligheten i gymmet: 

• Höjning av medlemsavgiften för seniorer från 500 kr till 600 kr. 

• Installation av kodlås för att säkerställa att gymmet endast används av klubbens medlemmar. 

• Införande av ordningsregler för att säkerställa att gymmet används på ett säkert och 

ansvarsfullt sätt 

Vi tror att dessa förändringar kommer att gynna alla medlemmar genom att erbjuda tillgång till gymmet 

som en del av medlemsavgiften. Detta kommer att ge medlemmarna fler möjligheter att träna och 

förbättra sin hälsa, vilket är en viktig del av föreningens mål. 


